

CVIEW「華」全年餐饗禮遇 Year-round dining privileges at "CVIEW"

堂食 Dine-in:

- 午、晚市主餐牌 9 折。
A 10% discount on the main menu during lunch and dinner sessions.
- 「精選葡萄酒」杯裝買一送一（下午 4 時後適用）。
Buy 1 Get 1 Free offer on "Selected Wines" by the glass (available after 4pm).
- 每位獲贈甜品乙客。
One complimentary dessert for each diner.

條款及細則：

1. 此禮遇由即日起至 2025 年 3 月 31 日於午市及晚市時段供應。
2. 請預先致電 2880 5535 訂座以享用此禮遇，並說明使用「SUPREME 優惠」。
3. 所有堂食消費須另收 10%服務費，並以原價計算。
4. 除特別註明外，此禮遇不可與其他推廣優惠、禮券或私人餐飲活動同時使用。
5. 在入座前，SUPREME 客戶必須出席及出示 SUPREME App 內的 e-ID 核實身份。
6. 菜式視乎供應情況而定，請聯絡餐廳查詢供應情況。
7. 如有任何爭議，CVIEW「華」保留最終決定權。

Terms and conditions:

1. These privileges are valid from now until 31 March 2025.
2. To enjoy these privileges, please make a reservation by calling 2880 5535 and quote "SUPREME offer".
3. A 10% service charge will be applied to all dine-in consumption, based on the original prices.
4. These privileges cannot be used in conjunction with other promotional offers, vouchers or private catering events, unless otherwise specified.
5. SUPREME customers are required to present a valid SUPREME e-ID in their SUPREME App for verification prior to dining.
6. Please note that the availability of items on the menu may vary. Please check with the restaurant for the availability.
7. In case of any disputes, the decision of CVIEW shall be final.